

Hop! Hop! Hop!



4-8

ans years
ans Jahre

大風吹
益智桌上遊戲說明



Hop! Hop! Hop!

GAME OF COOPERATION - To play all together against the wind 團隊合作遊戲 - 一起來抵抗強風吧！

The shepherdess, her sheep and dog must return under cover in the sheepfold before the wind takes away the bridge. Will the players manage to cooperate in taking all the sheep back to the sheepfold?

所有玩家一起對抗強風，一定要在橋被吹垮之前讓牧羊女、羊群和牧羊犬回到羊圈裡。

Contents • 內容




1 set of 4 decorated boards, 1 sheepfold and its wooden beam, 1 bridge, 10 wooden parts (bridge pillars), 1 wooden stick, 1 shepherdess, 9 sheep, 1 dog, 1 dice.

4片場景厚底板、1個羊圈及其木樑、1片橋板、12個木製橋墩、1支木棒、1隻木製牧羊女、9隻木製小羊、1隻木製牧羊犬、1粒骰子

Game rules 遊戲規則

Hop! Hop! Hop!

 Ages 4 +
4 歲或以上

 from 2 players
2 人或以上

 15 min.
15 分鐘

Aim of the game 遊戲目標

Move the shepherdess, her sheep and dog to the sheepfold before the wind takes away the bridge.

所有玩家一起對抗強風，一定要在橋被吹垮之前讓牧羊女、羊群和牧羊犬回到羊圈裡。

Game preparation 遊戲前的準備



The progress of the game

The game is played clockwise. The youngest play starts by throwing the dice.
順時鐘玩遊戲，從年紀最小的玩家開始擲骰子。



Flower 花:

choose one of the figures and move it from the mountain to the countryside
把選擇的遊戲配件從山區移到鄉間



Bridge 橋:

choose one of the figures and move it from the countryside to the bridge
把選擇的遊戲配件從鄉間移到橋上



Sheepfold 羊圈:

choose one of the figures and move it from the bridge to the sheepfold.
把選擇的遊戲配件從橋上移到羊圈



Sun 太陽:

move the chosen piece to the following board
把選擇的遊戲配件移到下一塊遊戲版上



Double sheep 兩隻羊:

move the chosen piece to the following board
把選擇的遊戲配件移到下一塊遊戲版上



Wind 風:

remove a bridge pillar with the wooden stick
用木棍移除一個橋墩

Important: the shepherdess always precedes the herd when moving from one space to another, the dog is always at the back.

注意：移動遊戲配件時，牧羊女一定要在羊群的最前端，而牧羊犬一定是在最後方。

End of the game 你贏囉:

The players win if they have collected all the pieces under the sheepfold before the wind takes away the bridge.

如果玩家在橋樑被風吹垮之前把所有遊戲配件都收集到羊圈裡就贏了

On the other hand, if the bridge collapses before all the pieces are under the sheepfolds, all the players have lost the game.

反過來說，如果橋被風吹垮前，還沒把所有遊戲配件收集到羊圈裡的話，所有的玩家都輸了。

